
 
 
                                          PROCES VERBAL, 
 
 Încheiat azi 11.10.2013 orele 9 cu ocazia şedinţei extraordinare pe luna 
octombrie ,conform convocatorului înregistrat la nr. 3974/9.10.2013  . 
 La şedinţă sunt prezenţi 10 consilieri din totalul de 11,dl.Tudosiea fiind absent 
motivat. 
 D-na secretar întreabă dacă mai sunt obiecţii sau adăugiri la procesul verbal al 
şedinţei anterioare.Nefiind, este aprobat cu unanimitate de voturi. 
 D-na preşedinte prezintă ordinea de zi  pe care o supune spre aprobare  şi care 
este aprobată cu 10 voturi pentru. 
1.Proiect de hotărâre cu privire la rectificarea bugetului local. 

                   Iniţiatori:primar 
                               Raportează:Condoiu Cecilia Ionela 
2.Discuţii,întrebări,interpelări. 
Se prezintă referatul,după care se fac înscrieri la cuvânt. 

Dl.primar:Rectificarea bugetară se face pentru îndemnizaţiile persoanelor cu 
handicap. 

Dl.Săndulescu:Câţi asistenţi personali avem 
Dl.primar:5.Asistenţii personali sunt plătiţi din bugetul de stat,pe când 

îndemnizaţiile din bugetul local. 
Dl.Săndulescu:Cine stabileşte unde se încadrează 
Dl.primar:Există o comisie la Slatina,dar sunt foarte multe persoane în 

comună.Mai nou ,bătrâneţea reprezintă un handicap. 
Dl.Săndulescu:Şi în alte comune sunt multe persoanecu handicap.î 
Dl.primar:Cei de la Verguleasa i-au băgat în şomaj. 
Dl.Stancana:Au luat ţeapă pentru că ei îi plătesc din bugetul local 
D-na Berbecaru:Sunt de acord cu rectificarea bugetară.Dacă e lege ,nu e 

tocmeală. 
Dl.primar:Cei de la finanţe asigură salariile personalului din învăţământ,ei dau 

sumele,iar noi rectificăm bugetul şi ăşi iau salariile. 
Dl.Stancana:Sunt mulţumit că în privinţa salariilor nu există nicio problemă. 
Dl.Nicolescu:Sunt de acord cu rectificarea bugetului.Situaţia nu e numai 

pentru Şcoala Cungrea.Am ore şi la Dobroteasa şi acolo e la fel.Vă spun că e o 
situaţie generală,aproape toate şcolile fac rectificări. 

D-na Nuţu:Nu ajung pentru că nu ne-am încadrat în costul /elev. 
Dl.Nicolescu:Este o problemă naţională. 
Dl.Stancana:În şcolile unde sunt 5 elevi sigur că nu se încadrează. 
Dl.Nicolescu:Dar în Tulcea unde sunt 3 grinduri cu 3 elevi cum se încadrează 
Dl.Stancana:Funeriu a făcut praf învăţământul. 
Se supune la vot proiectul de hotărâre.Este aprobat cu 10 voturi pentru. 
Se declară închise lucrările şedinţei. 

                 Preşedinte,                                    Secretar, 
       Liliana Lucia DICU                      Gabriela ANDRONIE 



  


